

## RÈGLEMENT SANITAIRE INTERNATIONAL — INTERNATIONAL SANITARY REGULATIONS

### ROYAUME-UNI

Le Gouvernement du Royaume-Uni ayant retiré son refus du Règlement additionnel du 23 mai 1956 (modèle de certificat international de vaccination ou de revaccination contre la variole), formulé à l'égard du territoire métropolitain et des territoires d'outre-mer pour lesquels il a la responsabilité de la conduite des relations internationales (à l'exception de la Fédération de Rhodesie et du Nyassaland), ces territoires sont *liés*, sans réserves, par le Règlement additionnel mentionné ci-dessus, depuis le 13 juin 1957

### UNITED KINGDOM

The Government of the United Kingdom having withdrawn the rejection of the Additional Regulations of 23 May 1956 (Form of International Certificate of Vaccination or Revaccination against Smallpox) notified in respect of its metropolitan territory and the overseas territories for whose international relations it is responsible (except the Federation of Rhodesia and Nyasaland), these territories became *bound* by the above Additional Regulations, without reservations, on 13 June 1957.

---